
Mødereferat 

 

Nørrekær Enges Vindmølle-forening 

Bestyrelsesmøde torsdag den 27. oktober klokken 19.00 

Kølby  
 
 
Dagsorden. 
 

 1. Siden sidst (kort):  
Materiale modtaget fra Ålborg Kommune vedr. dokumentation for beslutningsprocesser i 
forbindelse med vindmølleprojekt 1 og 2 i Nørrekærs Enge. 
 
2. Medlemshvervning. 
Hvad er status? 
Hvordan organiseres den fortsatte medlemshvervning? 

Det er p.t indtastet ca. 120 medlemmer i vores database. Medlemshvervningen 
fortsætter.Indtastningen fortsætter  - vi nærmer os vel ca 400 medlemmer 

3. Mailliste/ kommunikation med foreningens medlemmer. 
Medbring medlemslister for tegnede medlemmer, så Gunnar kan opdatere e-mail listen. 
Hvordan håndterer vi mailadresser, der er vanskelige at læse?  
Hvornår er vi klar til at sende den første nyhedsmail, og hvad skal den indeholde? 
Vi forsøger at få de meget usynlige mails rettet til. 
 
4. Mødet med Vattenfall den 1. november. 
Udarbejdelse af vores dagsorden for mødet. 
Hvilke temaer ønsker vi drøftet?  
Hvilke oplysninger ønsker vi af Vattenfall? 
Hvem deltager i mødet? 
Dagsorden for mødet blev udarbejdet bilag vedlagt.  
Hele bestyrelsen deltager i mødet. 
 
5. Samarbejdet med Vesthimmerlands og Aalborg Kommuner. 
Der gives en status på samarbejdet med de to kommuner.  
Herefter en drøftelse af den videre strategi for dette samarbejde. 
Hvilke konkrete initiativer skal foretages? 
Der har ikke været kontakt til de to kommuner. 

 
6. Hjemmeside. 
Der ønskes en drøftelse af opstart af en hjemmeside for foreningen. 
Hvilke krav skal stilles til design og indhold – set i forhold til pris?  
Valg af udbyder til at etablere hjemmesiden. 



Gv arbejder videre med udarbejdelse af hjemmeside. 
 
7. Procesplan og strategi for foreningens arbejde fremadrettet. 
Udarbejdelse af en konkret handleplan – hvad, hvordan og hvornår?  
 Udsættes. 
8. Næste møde(r) 
Fastsættelse af dato(er) samt forslag til dagsordenspunkter. 
Udsættes til mødet d. 1/11. 
 
 9.Eventuelt. 
Vi fik en drøftelse om medlemsindragelse. Punktet tages på næste bestyrelsesmøde. 
 
Gunnar Villumsen 


